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认可服务供⽅
APPROVED SERVICE SUPPLIER

供⽅名称
Name of
Supplier

Jordan Frogman Est.
Jordan Frogman Est.

供⽅地址
Address of
Supplier

1st floor, Iman Building, In front of McDonald’s, King Hussien Street, PO BOX 1560, Aqaba, Jordan
1st floor, Iman Building, In front of McDonald’s, King Hussien Street, PO BOX 1560, Aqaba, Jordan

电话/Tel. No. 00962 777 05 6663

传真/Fax
No. +96232051199

电⼦邮箱/E-
mail jfrogman@orange.jo

认可到期⽇
Expired date
of Approval

2028-11-04

服务种类：
Types of Services:

从事船舶和海上设施⽔⾯以上⾦属结构测厚的供⽅ TM

服务范围：
Scope of Service:

A级（所有船舶和/或海上设施⽔⾯以上⾦属结构测厚） Class A (Thickness measurement for all ships and/or metal structure of offshore
installations above water surface)

授权⼚商及型号/项⽬：
Authorizing Manufacturer & Model/Detail:

限制条件：
Limiting Condition:

1.本证书的有效性同样受检测⼈员持有有效的资格证书和/或培训证书，以及制造⼚商对检测⼈员和/或服务供⽅提供每个型号设备的有效技术⽀持
的限制（适⽤时）。 The validity of the Approval Cert. also subject to valid qualification and /or training certificates held by the testing
personnel, as well as valid technical support for each type of equipment to testing personnel and/or service supplier from manufacturers ( where
applicable). 2.在获得证书后，第⼀次为我社船舶/海上设施提供服务或提供服务之前安排实操时接受实操验证作为保持证书有效性的条件。 After
obtaining certificates，acceptance of operational verification as a condition for maintaining the validity of certificates when providing services to
our ship/offshore facilities for the first time or before providing services.

备注：
Remarks:

Nil.

分⽀机构清单：
List of branches：

免责声明：
Disclaimer：

机构概况为供⽅提供信息，该信息不代表本社观点，提供者应对所提供内容和⽹站公布信息的真实性和准确性负责；
The orgnizational profile which provided by supplier does not represent CCS' view, and supplier should be responsible for 
authenticity and accuracy of the information. 
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